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Zápis z jednání komise pro rodinu a sociální záležitosti 
         konané dne 26.3.2025  na ZŠ, Švermova 380, Mnichovo Hradiště od 16,00 do 18,00 hodin. 

 
 

Upozornění: 
Následující text může obsahovat důvěrné informace osobního, obchodního či pracovního charakteru. Je určen pouze pro členy komise, členy 
obecních orgánů, příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Informace z jednání by neměly být zveřejněny před 
konečným usnesením příslušného obecního orgánu. 

 

 

Přítomni: Bc. Stanislava Picková, Mgr. Vendula Šeflová, Mgr. Soňa Razáková, Mgr. Petr Novák,  

                Bc. Jaroslava Lochmanová, Mgr. Gabriela Luková –Sittová, Lenka Kielar, Bc. Kamila Sedláková, 

                Vladimíra Havránková, Klára Řezáčová. 

Omluveni :  0 

 

 

 

Mgr. Razáková provedla členy komise rekonstruovanými třídami Základní školy, Švermova ul., Mnichovo 

Hradiště. 

 

Bc. Picková sdělila přítomným, že novou koordinátorkou komunitního plánování je Katka Svárovská, která se 

prozatím zaškolila do procesu vedení komunitního plánu. V nejbližším období tohoto roku plánuje seznámení 

s jednotlivými poskytovateli sociálních služeb, komunikaci s Krajským úřadem Středočeského kraje písemnou 

formou i osobním setkáním, které je již naplánované na 14.5.2025.  

Dále sdělila, že 10.4.2025 je naplánované další setkání starostů ORP, kde vystoupí paní Mgr. Bělohlávková za 

Náruč a seznámí přítomné se záměrem registrace nové služby pro občany města a ORP, a to se službou odborné 

sociální poradenství. 

8.4.2024 se účastní zástupce organizace Semiramis – terénní program bezpečného města, kde seznámí přítomné se 

závěrečnou zprávou za rok 2024 a zároveň odpoví na konkrétní dotazy týkající se drogové scény v našem městě. 

Přítomným bylo sděleno, že rada města na doporučení komise ROASOC schválila finanční dar pro Linku bezpečí. 

 

Členům komise byla předložena žádost o dar PN Kosmonosy ve výši 5.000Kč na dofinancování nákupů materiálu 

pro arteterapii, modelaci a arte- atelier. 

 
Usnesení:  Komise doporučuje Radě města, aby schválila  poskytnutí daru ve výši 5.000Kč PN Kosmonosy na 
nákup materiálu pro arteterapii. 
Hlasování: pro – 8, proti – 1, zdržel se hlasování – 1. 
 
 

Mgr. Luková- Sittová oznámila členům komise, že chce ukončit členství v komisi ROASOC. Důvodem je její 

pracovní vytížení, ale zároveň sdělila, že ke konečnému rozhodnutí přispělo vyjadřování některých členů k práci 

komise, a to způsobuje nedůvěru, napětí při práci komise i mezi členy. 

 

P. Řezáčová sdělila členům komise, že za DC Jizera zařizují vybavení odpočinkové místnosti v DPS. Požádali přes 

humanitární fond Středočeského kraje o polohovací lůžka. Od Domova Modrý Kámen dostali lehátka. Plánují 

zprovoznění místnosti v nejbližší době. Pracovnice DC Jizera pracuje také na organizaci letního kempu pro seniory, 

který by se měl uskutečnit v měsíci srpnu. 

 

Druhá polovina komise ROASOC probíhala formou velmi živé diskuse, kdy většina členů vyjádřila nedůvěru Mgr. 

Novákovi, který byl přítomen návrhu rozdělování individuální dotace pro poskytovatele sociálních služeb a 

souhlasil s navrženými částkami, které byly předloženy radě města a poté zastupitelům města.  Mgr. Novák 

vystoupil na veřejném zasedání Zastupitelstva města, kde z jeho vyjádření vyplynulo, že komise nebyla objektivní 

k organizaci Malyra, s.r.o. a on nesouhlasí s navrženou částkou, protože si doma všechno přepočítal a komise se 

podle něho spletla.  

 

Mgr. Sedláková sdělila, že obce se nedostatečně podílejí na financování především ,,péčových“ služeb a žádá větší 

aktivitu ze strany města Mnichovo Hradiště a starostů ORP k finanční podpoře. Žádá komisi, aby se i nadále 
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zabývala žádostí pro poskytovatele sociálních služeb, financováním sociálních služeb z rozpočtu města, stanovením 

pravidel pro rozdělování. Dále sděluje, že Středočeský kraj nemá dobře nastavené financování sociálních služeb, 

daleko lépe se k financování staví např. Liberecký kraj. Obce málo komunikují se Středočeským krajem, dle 

informací z krajského úřadu mají obce dostatek financí na svých účtech a je jejich povinností sociální služby 

dostatečně podporovat, zejména, když mají poskytovatelé podepsané smlouvy o obecném hospodářském zájmu. 

 

Mgr. Šeflová sdělila, že navrhuje dle rady zastupitele Maděry, aby se jednotliví poskytovatelé scházeli ještě před 

písemným podáním žádostí o individuální dotaci se členy komise, tak aby předali informace, které např. neobsahuje 

žádost a mohli se vyjádřit k požadované dotaci i osobně. 

 
  Závěr: informace vzaty na vědomí bez usnesení 

 

 

 

 

 

Zapsal: Bc. Picková Stanislava        Dne : 27.03.2025 

Schválil: Mgr. Šeflová Vendula         Dne: 27.03.2025     

Rozesláno:                                Dne: 

 

Obdrží dle e-mailového rozdělovníku: členové komise a asistentka odboru Kanceláře vedoucího úřadu. 


